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Formand Kurt Jensen. 

Næstformand Annemette Green. 

Kasser Betina Bækman 

Jørgen Mariegaard. 

Martin Martinsen. 

Suppleant Hanne Christiansen. 

Suppleant. Nina Madsen. 

 

 

1. 

Først vil jeg gerne takke bestyrelsen for et godt samarbejde i året 

der er gået. Der er afholdt 4 møder. 

2. 

Det har været et rigtig møgvejr med masser af vand, og deraf 

masser af oversvømmelse af vore grunde, en stakket trøst ,var det 

hele landet der var udsat. 

Vi har kontaktet kommunen for at få dem til rense grøfter og 

spule deres dræn. 

De skriver at de er gang med at rense grøfter, og deres dræn er 

efterset og er i orden, endvidere skriver de at med de mængder 

vand der kom sidste år har de ikke mulighed for at aftage. 

Så her er der ikke meget hjælp at hente, så vi må prøve at klare os 

selv. 



Hvis vi ikke gør noget kan vi se et område med faldne priser. 

3 

Med hensyn til over flade vand på ens grund, er det grundejers 

eget problem og ikke naboens, det vil sige at man ikke pumper 

vandet over til naboen. 

4 

Vi er bestyrelsen ved at få to tilbud hjem til et nyt dræn, på 175 

meter på Sommervej ,det vil hjælpe ca 8-12  huse i første 

omgang, til en pris af ca. 200000 kr. Dette er vores planen at 

kunne gøre hvert år, men det kræver en indsats af os alle. 

Dette har bestyrelsen et godt bud på.. 

5 

Vore veje har i det store hele været ok, når man tager i 

betragtning af de mængder vand vi har fået i år. 

Der bygges 25 nye huse på Vagtelvej ,vi er i dialog med bygherre. 

6. 

Der er veje hvor der er grene der hænger ud over vejen, vores 

vejmand har fået knækket et sidespejl på traktoren. Der ligger en 

vejledning inde på vores facebookside som kan kigge på. 


